
Zápis

Zasedání Komise životního prostředí a veřejného prostoru dne 8.10.2020, Brno, Jírova 2

Přítomni: Ing. Lukáš Bružeňák - předseda komise, Ing. Václav Fišer, Ing. Petr Kiesel, Ing.
Jiří Kozlovský - místopředseda komise, Ing. Andrea Ondrůjová

Omluveni: Mgr. Eva Malířová, p. Janka Wasserbauerová
Hosté: JUDr. PhDr. Martin Příborský
Účastní se 5 členů, komise je usnášeníschopná.

1. Zahájení

2. Schválení programu zasedání

Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 0

3. Studny v Líšni

Komise byla seznámena se stavem obecních studní (studny již dříve předal BVK, 

a.s.) s mechanickou pumpou (viz seznam poskytnutý panem Stánkem - příloha 1). 

Značná část těchto studní je navržena od roku 2013 k likvidaci. U všech studní v 

seznamu existuje povolení k nakládání s podzemními vodami pro účel využití - 

užitková voda (zalévání) do roku 2032.

Na základě ankety, která bude vyhlášena v Líšeňských novinách (p. Ondrůjová) a 

jejích výsledků, doporučuje komise rekonstrukci využívaných studní, byť by byly 

v původním seznamu určeny k likvidaci. Komise v diskusi zhodnotila, že zachovávat 

vodní zdroje je významnou prioritou pro budoucí generace v situaci, kdy dochází ke 

snižování kapacit vodních zdrojů vlivem rostoucí průměrné roční teploty na území 

ČR. Kompletní odstranění navržených studní tedy z hlediska budoucího vývoje 

klimatu nemusí být nejlepším řešením, pokud by bylo možné tyto vodní zdroje 

vhodně konzervovat.

4. Různé

Likvidace travního porostu při okraji chodníků přípravkem (zřejmě Roundup) místy 

zasáhl i přilehlý trávník. Dle vyjádření p. místostarosty bylo již řešeno radnicí, 

která upozornila dodavatele služby. Komise důrazně doporučuje dbát na správné 

použití herbicidů popř. zvážit využití jiného postupu pro čištění chodníků 

(mechanický způsob).

Kompostér v parku Trnkova - téma na příští zasedání

Komise se vyjádří ke vzhledu, velikosti, umístění popřípadě dalším parametrům 

kompostéru. Požadavek na kompostér vyšel přímo od správce parku, umístění 

kompostéru je tedy zjevně odůvodněné.
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Osvětlení Rokle (viz článek Líšeňských novin z října 2020 - Vandalové zničili 

světla...)

Komise upozorňuje RMČ na zápis z února 2019, kde byla problematika osvětlení 

Rokle náležitě rozebrána včetně norem v oblasti veřejného osvětlení. Ve 

stanovisku z diskuze komise upozornila, že kromě jiného není zapojení osvětlení 

chodníku v Rokli v souladu s platnými normami a městskými standardy. Důkazem 

je to, že při vandalském činu došlo k výpadku napájení osvětlení i v jiných 

lokalitách, než v samotné Rokli. Při dodržení městských standardů by k takové 

situaci nemohlo dojít. Problematika osvětlení chodníku v Rokli byla i předmětem 

stížnosti Ing. Kozlovského ze dne 24.4.2019, na kterou dosud nedostal odpověď.

5. Závěrečné slovo předsedy komise, poděkování za věcnou a kultivovanou diskusi, 

ukončení cca 19:55.

Zapsal Ing. Lukáš Bružeňák 
Předseda komise

Lukas.bruzenak@seznam.cz

Tel. 731284907
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Příloha 1.

Seznam obecních studní převedených BVK a.s. na městskou část

1.
2.
3.
4.
5.
6.
7.
8.
9.
10.
11.
12.
13.
14.
15.
16.
17.
18.
19.
20.
21.
22.
23.
24.
25.
26.
27.
28.

Belcrediho 1, p.č. 3616
Jateční 6, p.č. 3490/1
Klajdovská 24, p.č. 1675
Klicperova 12, p.č. 2079
Krameriova3, p.č. 1646
Kubelíkova 53, p.č. 1367
Melačkova, p.č. 4123/1
Markovičova 20, p.č. 1486
Markovičova 45, p.č. 1486
M.Kříže 18, p.č. 1659
M.Kříže 34, p.č. 1574
Nám. Karla IV. 2, p.č. 176/10
Ondráčkova 207, p.č. 3675/1
Ondráčkova 227, p.č. 3674
Podhorníll, p.č. 718/1
Podhorní 93, p.č. 718/1
Salajní 13, p.č. 512
Salajní31, p.č. 512
Střelnice 18, p.č. 1358
Šimáčkova 119, p.č. 1287
Šimáčkova 156, p.č. 1242
Šimáčkova 18, p.č. 465
Šimáčkova 180, p.č. 1241
Šimáčkova 54, p.č. 464/1
Šimáčkova 63, p.č. 466
Štítného 36, p.č. 577
Velatická 1, p.č. 3327
Zahradní 51, p.č. 427

Červeně - navržené ke zrušení
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